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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 2. april 2009 
stillet følgende spørgsmål nr. 305 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Jørn Dohrmann

Spørgsmål 305:

”Vil ministeren oplyse status for arbejdet med udmøntningen af veterinærforliget fra 
august 2008, herunder oplyse hvorvidt Den Danske Dyrlægeforening stadig deltager i 
arbejdet, som oplyst i spørgetimen onsdag den 1. april 2009?”

Svar:

Veterinærforliget blev indgået mellem Regeringen, Dansk Folkeparti og Radikale 
Venstre. Jeg informerer løbende disse forligsparter om status på implementeringen af 
veterinærforligets enkelte dele. 

Med hensyn til Den Danske Dyrlægeforening har jeg fra Fødevarestyrelsen fået oplyst, 
at foreningen deltager aktivt i arbejdet med implementeringen af veterinærforliget på en 
langt række punkter. Det drejer sig aktuelt om udformning af obligatoriske 
sundhedsrådgivningsaftaler, udvikling af forbedret skala til vurdering af skuldersår hos 
søer, ”gultkort”- ordning, samt øvrige tiltag på samlesteder og slagterier for at skabe et 
kvalitetsløft og styrke kontrollen med skuldersår.
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